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§ 15 

Nämndens frågor 

 

Nämnden överlämnar till förvaltningen för beredning en skrivelse 

om att avbryta upphandlingen av Gamlebo från ordföranden Åsa 

Lindhagen (MP) och ledamöterna Roger Mogert (S) och Inger Stark 

(V). 

 

Ledamoten Rana Carlstedt (S) efterfrågar information om resultatet 

av medarbetarenkäten. Förvaltningschefen svarar att förvaltningen 

återkommer i frågan. 

 

Ersättaren Jackie Nylander frågar om sjukskrivningar för 

socialsekreterare utifrån uppgifter i media om arbetssituationen för 

socialsekreterare som arbetar med barn- och ungdomsärenden. 

Förvaltningschefen svarar att förvaltningen återkommer i frågan. 

 

 

Sammanträdet avslutas kl. 16:45 
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